

2020物业展

产品名称	2020物业展
公司名称	上海市隆橙营销策划中心
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	闵行区
联系电话	15121196695 17269427257

产品详情

2020上海国际建筑业主与物业管理产业展览会

暨2020中国（上海）国际建筑业主与物业管理高峰论坛

Shanghai International Building Owners And Property Management Expo

时间：2020年6月10-12日 地址：上海世博中心

主办单位：上海市物业管理行业协会

支持单位：各地方物业管理行业协会，亚洲建筑联盟，台湾物业管理协会，香港物业管理行业协会

支持媒体：物业管理视界；中国物业服务顾问网；中国物业之窗；房地产E网；新华网；人民网；智家招商网；停车网；物业信息网；物业联盟网；中国房地产网；中国物业网；迈点网；太平洋安防网；中国招标网；中国物业新闻网；物业头条网

展会介绍：

随着互联网和资本的介入，物业管理行业迎来了发展的良机，全新的商业模式与管理模式不断涌现。2019上海国际建筑业主与物业管理产业展览会，（简称“BOME”）设立智慧社区O2O、智慧停车系统及设备、智能安防、智能家居、自助服务设施、物业制服、环境绿化维护、社区与商业场所娱乐设施、节能解决方案等多个展区，从不同纬度提供地产开发商和物业管理公司最新，最科技的解决方案。

凭借主办单位丰富的资源、多渠道的市场资源和广阔的推广网络，上海国际建筑业主与物业管理产业展览会无疑是海内外加强地产开发以及物业管理产业链上下游企业合作、促进共同发展的重要平台。

参展范围：

品牌物业、科技物业、物业管理教育培训、建筑、设备、设施的运维管理与维护保养等。

智慧社区：智慧社区O2O、智慧社区服务平台、社区经济、智慧医疗、智慧教育、智慧便民终端、智能家居、智能安防、楼宇对讲、电梯管理、社区充电、智能消费、智能分类垃圾、门禁系统、远程抄表、视频监控、广播系统、智能感应系统、远程服务、智能化管理系统等。

生活服务设施：社区服务站、快递驿站、智能快递柜、自助售货机等。

停车管理：停车场运营状况诊断管理、车库管理系统、停车诱导系统、车辆自动识别、一卡通智能刷卡系统、停车收费系统、充电桩、智能道闸等。

环境保洁：园林绿化设备、清洁车、手推拖地车、高压清洗机、扫地机、吸尘器、单擦机、抛光机、吸水机、吹干机、垃圾搬运车、回收箱、垃圾箱、垃圾收集运输、垃圾箱储存系统等。

社区基础设施：节能科技产品、户外健身器材、老年人健身器材、保安器材、消防器材、供水与污水管理、路灯管理、电动道闸、自动喷淋等。

【上届回顾】2019年6月4-6日，为期三天的上海国际建筑业主与物业管理产业展览会已经圆满闭幕。

6月3日下午，由上海市物业管理行业协会主办的2019上海国际建筑业主与物业管理产业展览会高峰论坛在上海世博中心5楼金厅盛大开讲。本次论坛以“智领城市，服务未来”为主题，吸引了来自全国物业管理行业近1000名代表到场聆听。中国物业管理协会副会长、上海市物业管理行业协会副会长李风担任论坛主持。

上海市物业管理行业协会会长徐跃明、上海市房屋管理局副局长张立新和中国物业管理协会会长沈建忠分别致辞。华东师范大学博士、易居企业集团CEO丁祖昱，华润置地高级副总裁迟峰等两位嘉宾，分别围绕“当前物业管理行业市场发展分析及趋势研判”、“科技引领，赋能新生”这两个行业发展的热点话题，进行主旨演讲。

复星蜂巢控股高级副总裁郭庆、第一太平戴维斯中国市场研究部高级董事及主管James Macdonald、世贸物业集团副总裁王海群、澳门物业管理业商会理事长崔铭文、广东省物业管理行业协会执行会长黎家河，围绕“城市更新与物业管理”话题展开了第一场圆桌讨论；上海锐翔上房物业管理有限公司董事长张圣哲、IFMA China总经理黄馨莹、华润物业科技服务有限公司总经理李峰、北京市物业管理行业协会副会长兼秘书长宋宝程、深圳市物业管理行业协会会长曹阳、苏州市物业管理行业协会会长陈留航，围绕“新时代下，物业服务的蓝海与未来”话题展开了第二场圆桌讨论。两场圆桌讨论，气氛热烈，交流充分，为行业的发展提供了新理念、新思路，获得了现场观众的热烈掌声。

参展范围：

品牌物业、科技物业、物业管理教育培训、建筑、设备、设施的运维管理与维护保养等。

智慧社区：智慧社区O2O、智慧社区服务平台、社区经济、智慧医疗、智慧教育、智慧便民终端、智能家居、智能安防、楼宇对讲、电梯管理、社区充电、智能消费、智能分类垃圾、门禁系统、远程抄表、视频监控、广播系统、智能感应系统、远程服务、智能化管理系统等。

生活服务设施：社区服务站、快递驿站、智能快递柜、自助售货机等。

停车管理：停车场运营状况诊断管理、车库管理系统、停车诱导系统、车辆自动识别、一卡通智能刷卡系统、停车收费系统、充电桩、智能道闸等。

环境保洁：园林绿化设备、清洁车、手推拖地车、高压清洗机、扫地机、吸尘器、单擦机、抛光机、吸水机、吹干机、垃圾搬运车、回收箱、垃圾箱、垃圾收集运输、垃圾箱储存系统等。

社区基础设施：节能科技产品、户外健身器材、老年人健身器材、保安器材、消防器材、供水与污水管理、路灯管理、电动道闸、自动喷淋等。

2020 Shanghai international building owners and property management industry exhibition

And 2020 China (Shanghai) international construction owners and Property Management Summit Forum

Shanghai International Building Owners And Property Management Expo

Time: June 10-12, 2020 address: Shanghai World Expo Center

Organizer: Shanghai Property Management Association

Supporting organizations: local property management industry associations, Asian construction union, Taiwan Property Management Association, Hong Kong Property Management Industry Association

Supporting media: property management horizon; China property service consulting network; China property window; real estate e network; Xinhua network; people's network; Zhijia investment promotion network; parking network; property information network; Property Alliance network; China real estate network; China property network; Maidian network; Pacific security network; China Bidding network; China Property News Network; property headline network

Exhibition introduction:

With the intervention of Internet and capital, the property management industry ushered in a good opportunity for development, and new business models and management models continue to emerge. 2019 Shanghai international building owners and property management industry exhibition (hereinafter referred to as "bome") has set up multiple exhibition areas, including smart community o2o, smart parking system and equipment, smart security, smart home, self-service facilities, property uniforms, environmental green maintenance, community and business entertainment facilities, energy-saving solutions, etc., to provide real estate developers and property management from different latitudes The company's latest and most technological solutions.

With the rich resources, multi-channel market resources and wide promotion network of the organizers, Shanghai international building owners and property management industry exhibition is undoubtedly an important platform for strengthening the cooperation and common development of real estate development, upstream and downstream enterprises in the property management industry chain at home and abroad.

Wechat picture

Exhibition scope:

Brand property, science and technology property, property management education and training, operation and maintenance management and maintenance of buildings, equipment, facilities, etc.

Smart community: smart community O2O, smart community service platform, community economy, smart health care, smart education, smart convenient terminal, smart home, smart security, building intercom, elevator management, community charging, smart consumption, smart sorting garbage, access control system, remote meter reading, video monitoring, broadcasting system, smart sensing system, remote service, intelligent management System and so on.

Living service facilities: community service station, express post station, intelligent express cabinet, self-service vending machine, etc.

Parking management: diagnosis management of parking lot operation status, garage management system, parking guidance system, automatic vehicle identification, one card smart card swiping system, parking charging system, charging pile, smart gate, etc.

Environmental cleaning: Landscaping equipment, cleaning car, hand tractor, high-pressure cleaner, sweeper, vacuum cleaner, single cleaner, polishing machine, water absorption machine, blow dryer, garbage truck, recycling box, garbage bin, garbage collection and transportation, garbage bin storage system, etc.

Community infrastructure: energy saving technology products, outdoor fitness equipment, elderly fitness equipment, security equipment, fire equipment, water supply and sewage management, street lamp management, electric gate, automatic spray, etc.

[review of the last session]

On June 4-6, 2019, the three-day Shanghai international construction owners and property management industry exhibition has been successfully concluded.

On the afternoon of June 3, the 2019 Shanghai international building owners and property management industry exhibition Summit Forum hosted by Shanghai property management industry association opened in the Golden Hall on the 5th floor of Shanghai World Expo Center. With the theme of "smart leading city, serving the future", this forum attracted nearly 1000 representatives from the national property management industry to attend. Li Feng, vice president of China Property Management Association and Shanghai property management industry association, presided over the forum.

Assistant; word wrap: break word! Important; "> Xu Yueming, President of Shanghai Property Management Association, Zhang Lixin, deputy director of Shanghai Housing Administration Bureau and Shen Jianzhong, President of China Property Management Association delivered speeches respectively. Two distinguished guests, including Ding Zuyu, Ph.D. of East China Normal University, CEO of E-House group, and Chi Feng, senior vice president of China Resources Land, respectively made keynote speeches on the hot topics of "current market development analysis and trend judgment of property management industry" and "technology leading, enabling new students".

Giant; word wrap: break word! Important; "> Guo Qing, senior vice president of Fosun honeycomb holdings, James MacDonald, senior director and director of China Market Research Department of Savills, Wang haiqun, vice president of world trade property group, Cui Mingwen, President of Macao property management chamber of Commerce, Li Jiahe, executive chairman of Guangdong Property Management Association, focusing on "urban renewal and property management " The first round table discussion was held on the topic of management; Zhang Shengzhe, chairman of Shanghai Ruixiang Shangfang Property Management Co., Ltd., Huang Xinying, general manager of IFMA China, Li Feng, general manager of China Resources Property Technology Service Co., Ltd., song

Baocheng, vice president and Secretary General of Beijing property management industry Association, Cao Yang, President of Shenzhen Property Management Industry Association, and President of Suzhou property management industry association Chen Lihang launched the second round table discussion on the topic of "blue ocean and future of property services in the new era". The two round table discussions, with warm atmosphere and full exchanges, provided new ideas and ideas for the development of the industry and won the warm applause of the audience.

portant; word-wrap: break-word !important;">